

So it was carried in the affirmative, and
Resolved, accordingly.

Mr. Vallières moved to resolve, seconded by Mr. Stuart, That all Resolutions, by which one branch of the Legislature lay down for themselves before hand and in a general manner, a Rule not to proceed on Bills of a certain form or description which may be offered to them by another branch, is contrary to Parliamentary Laws and usages, to the Constitutional Act, and to the liberties, rights and privileges of the other branches of the Legislature, and even of that branch which adopts such Resolutions.

The House divided on the question :

Yeas 16
Nays 1

So it was carried in the affirmative, and
Resolved, accordingly.

Mr. Vallières moved to resolve, seconded by Mr. Stuart, That by constant parliamentary usage, recognized by several Acts of the Parliament of the United Kingdom and the Legislature of this Province, the Commons of the United Kingdom and the Assembly of this Province, have frequently voted by Address, advances of Money, when the exigencies of the State and Country have rendered it necessary, and that this practice, far from being disadvantageous, has been of very great assistance to Government, as the converse would produce incalculable inconvenience and fatal consequences to His Majesty's Government.

The House divided on the question :

Yeas 16
Nays 1

So it was carried in the affirmative, and
Resolved, accordingly.

Mr. Vallières moved to resolve, seconded by Mr. Stuart, That it is the duty of this House towards His Majesty and his people of this Province, to take into their consideration all Salaries, Pensions, and augmentations thereof, and to provide for the same with liberality and justice, although the *quantum* be not mentioned in the recommendation made to this House by the King's Representative.

The House divided on the question :

Yeas 16
Nays 1

So it was carried in the affirmative, and
Resolved, accordingly.

Mr. Vallières moved to resolve, seconded by Mr. Stuart, That the Honourable the Legislative Council cannot directly or indirectly, abridge or prolong the time fixed by Bill of this House for the collection of any sum of Money, nor change the mode established by Bill of this House, either for the collection or application of the public Money.

The House divided on the question :

Yeas 16
Nays 1

So it was carried in the affirmative, and
Resolved, accordingly.

Then on motion of Mr. Vallières, seconded by Mr. John Jones,
The House adjourned 'till to-morrow, at noon.

Thursday, 15th March, 1821—Noon.

Present—Mr. Speaker,

MESSIEURS Neilson, Stuart, Oldham, Taché, O'Sullivan and Blanchet.

And at half past twelve o'clock, at noon, Mr. Speaker adjourned the House for want of a *Quorum*.

Friday,

Ainsi elle a été emportée dans l'Affirmative, et
Résolu, en conséquence.

Mr. Vallières a proposé de résoudre, secondé par Mr. Stuart, Que toutes Résolutions, par lesquelles une Branche de la Législature se prescrit d'avance, et d'une manière générale, la Loi de ne pas procéder sur les Bills d'une certaine forme ou description qui pourront lui être offerts par une autre branche, est contraire aux Lois et usages Parlementaires, à l'Acte Constitutionnel et aux libertés, droits et privilèges des autres Branches de la Législature, et même de la Branche qui adopte de telles Résolutions.

La Chambre s'est divisée sur la question :

Pour 16
Contre 1

Ainsi elle a été emportée dans l'Affirmative, et
Résolu, en conséquence.

Mr. Vallières a proposé de résoudre, secondé par Mr. Stuart, Que par un usage Parlementaire et constant, reconnu par plusieurs Actes du Parlement du Royaume Uni, et de la Législature de cette Province, les Communes du Royaume Uni, et l'Assemblée de cette Province, ont fréquemment voté par Adresse, des avances d'argent, lorsque le besoin de l'Etat et du Pays l'ont rendu nécessaire, et que cette pratique, loin d'être désavantageuse, a été d'un très grand secours au Gouvernement, comme le contraire entraînerait à des inconvénients incalculables, et à des conséquences funestes au Gouvernement de Sa Majesté.

La Chambre s'est divisée sur la question :

Pour 16
Contre 1

Ainsi elle a été emportée dans l'Affirmative, et
Résolu, en conséquence.

Mr. Vallières a proposé de résoudre, secondé par Mr. Stuart, Qu'il est du devoir de cette Chambre envers Sa Majesté, et son Peuple de cette Province, de s'occuper de tous les Salaires, Pensions et augmentations d'iceux, et d'y pourvoir avec libéralité et justice, quoique le *Quantum* n'en soit pas mentionné dans la recommandation faite à cette Chambre, par le Représentant du Roi.

La Chambre s'est divisée sur la question,

Pour 16
Contre 1

Ainsi elle a été emportée dans l'Affirmative, et
Résolu, en conséquence.

Mr. Vallières a proposé de résoudre, secondé par Mr. Stuart, Que l'Honorable Conseil Législatif ne peut directement ni indirectement abréger, ni prolonger le temps fixé par Bill de cette Chambre, pour la Collection d'aucune Somme de Deniers, ni changer le mode établi par Bill de cette Chambre, soit pour la collection, soit pour l'application des Deniers publics.

La Chambre s'est divisée sur la question :

Pour 16
Contre 1

Ainsi elle a été emportée dans l'Affirmative, et
Résolu, en conséquence.

Alors sur motion de Mr. Vallières, secondé par Mr. John Jones,
La Chambre s'est ajournée à Demain à Midi.

Jeudi, 15^e Mars, 1821—à Midi.

Présens—Mr. l'Orateur,

MESSIEURS Neilson, Stuart, Oldham, Taché, O'Sullivan et Blanchet.

Et à midi et demi, Mr. l'Orateur a ajourné la Chambre, faute de *Quorum*.

Vendredi,